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Verslag ledenvergadering van Doarpsbelang Noardburgum  
op woensdag 13 maart 2024 in MFC de Balstien te Noardburgum 

 
 
 
1. Opening door voorzitter Oene Sikkema.  
Oene opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  

Mededelingen  
Er zijn vanavond zo’n 40 mensen aanwezig vanuit dorp en bestuur en namens: De fracties van Grien Links/PvdA, 
FNP, VVD en CDA. Kearn is aanwezig met twee mensen Berend Jongsma en Hidde Hartholt . Verder zijn er mensen 
van Quatrebras, de Balstien en Biodiversiteitswerkgroep. De dorpen coördinator Daniëla Donker is afwezig ivm met 
ziekte. 

2. Bespreking verslag van de ledenvergadering van 5 april 2023  
hierop zijn géén op of aanmerkingen. (deze is ter inzage op onze website 
www.noardburgum.nl/dorpsbelang/downloads) 

Romke vd Wal geeft aan grote moeite te hebben met de manier waarop wij als Dorpsbelang het Sinnepark van de EGB 
hebben goedgekeurd. Hierop hebben wij uitgelegd welke weg we hebben bewandeld en wat de eventuele alternatieven zijn. 
Dorpsbelang is niet erg enthousiast over hoe het ons is gevraagd door de gemeente. Maar binnen de mogelijkheden is dit 
de beste oplossing voor het energieplan. 

3. Jaarverslag door voorzitter Oene Sikkema Noardburgum 2023 

Glasvezel Delta Afgelopen jaar is er glasvezel aangebracht in het dorp. Wanneer de aansluiting daadwerkelijk in de 
woning wordt geplaatst is nog niet bekend. 
Oorlogsmonument Afgelopen jaar is er rondom het oorlogsmonument naast De Balstien beplanting geplaatst. 
Johan van der Meulen zal de verzorging hiervan uitvoeren. 
Kruispunt Quatrebras De werkzaamheden rondom het kruispunt zijn opgeleverd. Het is nog niet bekend wanneer 
de werkzaamheden aan de Rijkstraatweg tussen Quatrebras en het waterpompstation zullen plaatsvinden. 
Jeugdsoos begeleid door Willem Jansma en Oeke van der Wal: Na de zomervakantie is de jeugdsoos weer geopend 
op vrijdagavond van 19.00 tot 21.30 uur voor de groepen 7 en 8 van de basisschool. 
Initiatief Stichting "Us Takomst❞ Afgelopen jaar is deze stichting opgericht. In het najaar hebben ze een week lang 
vertier voor de jeugd verzorgd bij het Spijkerdorp op het grasveld naast De Klimstien. Dit was een groot succes. De 
Stichting heeft een perceel grond aangekocht aan de Kúkhernewei, dit zullen ze verder ontwikkelen tot een 
natuureducatieplek waar de jeugd buiten actief kan zijn. 
Zwerfafval De zwerfafvalvergoeding voor de dorpen stopt. Dit was een vergoeding die de gemeente uitkeerde aan 
groepen vrijwilligers welke eens in de zoveel tijd de straten en bermen opruimden. Er zijn in Noardburgum 
vrijwilligers welke zonder deze vergoeding hebben besloten om een aantal keren per jaar deze werkzaamheden uit 
te voeren. 
Woningbouwplan Het uitbreidingsplan aan de westzijde van Noardburgum is afgelopen jaar verder ontworpen 
door de gemeentelijke stedenbouwkundige en het ontwerpteam. Het definitieve plan is gepresenteerd aan de 
belangstellende inwoners in De Balstien. Doel van de gemeente is om eind 2024 te beginnen met bouwrijp maken. 
Sinnepark Dit project is u waarschijnlijk niet ontgaan. De EGB (Energie Groep Burgum) heeft dit vorig jaar tijdens de 
ledenvergadering van Dorpsbelangen gepresenteerd. Dit project is het gehele jaar in ontwikkeling geweest. 
Dorpsbelangen Noardburgum wordt hierover geïnformeerd door ons teamlid Xantho Klijnsma.  
Open Monumentendag Op zaterdag 9 september heeft de open monumentendag plaatsgevonden in 
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Noardburgum. De opening werd in de Balstien gehouden, hierna is het verwijsbord bij de oude peuterspeelzaal 
onthuld door wethouder van Zandbergen. Hierna heeft de in Amsterdam woonachtige Noardburgumer Niek de 
Vries diverse anekdotes, verhalen en liedjes gepresenteerd in de Balstien. De gehele dag konden belangstellenden 
de monumenten bezoeken in ons dorp. Dit was een groot succes. Verkeersveiligheid Zevenhuisterweg 
Dorpsbelangen heeft afgelopen tijd meerdere malen bij de gemeente zijn zorgen kenbaar gemaakt hierover. Het 
betreft hier de situatie bij de poiesz maar ook over de gereden snelheden op de weg door het dorp. De gemeente 
geeft aan dit niet te herkennen. Wel is er een gesprek geweest met de biodiversiteitswerkgroep over 
verkeersremmende maatregelen op de zevenhuisterweg, echter heeft de gemeente hier nog steeds geen actie in 
ondernomen, dit voelt voor ons als dorpsbelangen ook niet goed, we menen hierin niet gehoord te worden door de 
gemeente. 
Sun Noardburgum In 2023 is genoemde werkgroep ontstaan. Deze werkgroep bestaat uit dorpsgenoten, 
wijkverpleging, diëtist, huisarts, gemeente en Kearn. Deze werkgroep is bezig om te zien hoe, wat en waar de 
“gezondheid” kan worden verbeterd, denk aan evt sportschool, gezondheidscentrum. 

Slot 

Bovenstaande onderwerpen zijn afgelopen jaar rond gegaan, vele van deze onderwerpen zullen ook dit jaar weer 
worden behandeld. Lijkt het u leuk om ook hierover mee te praten, denken of werken? We zoeken nog vrijwilligers 
voor bij ons mooie bestuur. 

4. Verslag penningmeester 
Over 2023 door Auke Hietkamp en verslag kascommissie De penningmeester neemt de inkomsten, uitgaven en 
begroting door. Marie Wiersema en Antsje Zeinstra hebben kascontrole gedaan en alles goed bevonden. Antsje 
Zeinstra en Frony Kloosterman zijn beschikbaar voor de kascommissie van 2025. Willem Jansma is reserve. 

Remmelt de Graaf mist de uitgaven voor de intocht van Sinterklaas. Echter word deze intocht niet door het 
Dorpsbelang georganiseerd. Dit word nog gedaan uit een potje van de HaWink (ver. van ondernemers) 

5. Bestuurswisseling  
Auke Hietkamp maakt plaats voor onze nieuwe penningmeester Menno Dekenga. 
Het bestuur ziet  er nu als volgt uit: Oene Sikkema (Voorzitter), Rudi van der Duim (Secretaris), Menno Dekenga 
(Penningmeester), Klaaske Westra -  Postma (sparringpartner en regelnicht) en Xantho Klijnsma (energie specialist) 

6. Verslagen commissies  

De Balstein: Gryt geeft aan dat de de bezetting van de agenda zeer goed is te noemen maar helaas is het hard 
werken voor het kleine aantal vrijwillers. De Balstien is dan ook opzoek naar extra vrijwilligers! Harry geeft aan het 
werk bij de Balstien geweldig te vinden en raad het iedereen aan. 

Werkgroep Biodiversiteit: Jelte geeft aan geweldige dingen te hebben gedaan het afgelopen jaar. En heeft veel 
steun van Toutenburg gevonden om bepaalde projecten tot een succes te maken. Zo zijn er op het terrein van 
Toutenburg oude rassen fruitbomen geplant. En verder word er gewerk aan het verbeteren van de wandel-, fiets- en  
menpaden. Ook de steenbreek acties lopen goed! Echter de inkomsten moeten nog wat beter worden geregeld. 

Jeugdwerk: Willem is erg blij met de grote opkomst van jeugd voor de soos. Echter zijn er momenten bij dat er 
maar moeilijk zicht kunnen houden op de grote groep jeugd ivm met baldadigheid. Dit heeft te maken met de 
locatie van de soos bovenin de Balstien. Ze kunnen moeilijk met twee verdiepingen in de gaten houden. Kearn geeft 
aan om met Willem en Oeke in gesprek te willen om meer greep te krijgen op de jeugd. Vermoedelijk is er al een 
groot probleem op te lossen door de jeugd meer verantwoordelijkheid te geven. Maar Hidde (jeugdwerker) zal 
contact opnemen om een vergadering in te plannen. Willem geeft ook aan dat er misschien een betere 
geluidsinstallatie geplaatst kan worden. Dit zal worden onderzocht (misschien door Abe van Zwol). 

EGB: Xantho is vertegenwoordiger van het Doarpsbelang bij de EGB en geeft aan dat ook de EGB blij is met Xantho 
en ons op de hoogte blijft houden van alle nieuwtjes aangaande het sinnepark. Hierbij het in het oog houden van 
een eerlijke verdeling van de verdiensten uit het Sinnepark. En aandacht voor beperking van schade voor de 
omgeving. En tot besluit duidelijk maken dat na 30 jaar alles weer schoon opgeleverd moet worden. 
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7. Pauze  

Presentatie aftrap Dorpsvisie 2024 -2030 

Het dorpsbelang heeft  een enquête op haar website staan waar burgers aan mee kunnen werken door een aantal 
vragen gekoppeld aan thema’s te beantwoorden. Denk hier aan toerisme, sport en recreatie, wonen, werk en 
welzijn. De vragen worden doorgenomen aan de hand van een powerpoint. En ook hier hebben we al mooi 
discussie’s over de onderwerpen. De uitslagen van de enquête worden verwerkt in de dorpsvisie 2024-2030 die het 
dorpsbelang voor de zomervakantie wil presenteren aan de gemeente Tytsjerkstradiel. 

 


